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JEN
Ik had net Regioplus aan de lijn. Een aantal regio’s ziet op tegen de gesprekken met de CIE WIDZ komend najaar. Ze willen

meer tijd om met elkaar (binnen de regio) tot een goed vervolg te komen van de RAATs. Het voorstel is om de CIE niet dit

najaar te laten komen, maar voorjaar 2021. De tweede zorg van sommige Regio’s is dat de CIE zou gaan oordelen over de

Corona aanpak. Daarover heb ik aangegeven dat dit niet het geval is.

Regioplus hoopt een besluit op korte termijn, omdat die gesprekken nu al ingepland worden.

Afweging:

- Ik snap het verzoek van de regio’s. Ze moeten hun RAATs voor een deel opnieuw uitvinden. Op bestuurlijk niveau is daar

nu weinig ruimte voor. Om dit voor een gesprek in het najaar te doen, kan extra druk opleveren.
- Aan de andere kant kan een gesprek met de CIE als een stok achter gebruikt worden om hier wel te komen.
- Volgend voorjaar zijn de verkiezingen. Daardoor kunnen we nog “weinig halen” uit die gesprekken. Aan de andere kant

verstoort Corona toch al alle planningen.

Voorstel:

- Het lijkt me goed om de zorginstellingen en regio’s geen overbodige druk op te leggen. Ik zou het voorstel met uitstel tot

voorjaar daarom met de CIE willen bespreken.
- Een deel van de gesprekken staat al gepland. We kunnen de CIE vragen in overleg met individuele Regio’s wel

tussentijdse gesprekken te voeren om mee te denken (niet oordelend) over het herpakken op de RAATs.

Wil je dit bespreken in het Coronaoverleg? Ik heb vasiREenBES CC gezet, zodat het op de agenda kan.
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